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P R O T O K Ó Ł  NR III/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 listopada 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącej 

Rady Miejskiej Haliny Perdian 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

3/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi oraz zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Perdian witając 

radnych oraz gości. Stwierdziła prawomocność obrad. Następnie przekazała prowadzenie obrad 

wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Ireneuszowi Drzewieckiemu, który odczytał porządek 

obrad oraz poinformował, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku III/1/18/ 

  5.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów 

na 2019 rok. /numer druku III/2/18/ 

  5.3. zmieniającej uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku III/3/18/ 

  5.4. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku III/4/18/ 

  5.5. programu współpracy w 2019 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami. /numer druku III/5/18/ 
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  5.6. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku III/6/18/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LXII, Nr I i Nr II. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Kożuchów. /numer druku III/7/18/ 

Projekt uchwały wprowadzono do porządku obrad jednogłośnie. /za – 12/ 

- w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku III/8/18/ 

Projekt uchwały wprowadzono do porządku obrad jednogłośnie. /za – 12/ 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku III/1/18/ 

  5.2. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów 

na 2019 rok. /numer druku III/2/18/ 

  5.3. zmieniającej uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku III/3/18/ 

  5.4. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku III/4/18/ 

  5.5. programu współpracy w 2019 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami. /numer druku III/5/18/ 

  5.6. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku III/6/18/ 

  5.7. uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kożuchów. /numer druku III/7/18/ 

  5.8. przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku III/8/18/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LXII, Nr I i Nr II. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano czego dotyczył aneks do umowy inwestycji pn. „Kolej na 

rower – budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie 

powiatu nowosolskiego”. W odpowiedzi poinformowano, że aneks do umowy dotyczył 

obniżenia kosztów budowy ścieżek rowerowych.  

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji pogratulowano decyzji dotyczącej zwolnienia Pani Dyrektor Centrum 

Kultury „Zamek” w Kożuchowie oraz zapytano jak będzie funkcjonował Zamek i jak będzie 

wyglądał wybór nowego Dyrektora tej placówki oraz czy  planowane jest połączenie placówek. 

W odpowiedzi poinformowano, że obecna Pani Dyrektor przebywa na trzymiesięcznym 

wypowiedzeniu i w tym czasie żadne decyzje nie będą podejmowane. Natomiast po upływie 

trzech miesięcy zostaną rozważone dwie możliwości, czyli może zostać ogłoszony konkurs na 

nowego Dyrektora placówki lub może nastąpić połączenie instytucji Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy Kożuchów z Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie.  

Następnie podczas dyskusji zapytano czy prawdą jest, że Powiat Nowosolski na prośbę 

Gminy Kożuchów wycofał swój wniosek w sprawie budowy obwodnicy Sokołowa. 

Odpowiedziano twierdząco dodając, że od 1 stycznia 2019 roku rusza nowy program odnośnie 

budowy dróg lokalnych, który gwarantuje otrzymanie większego dofinansowania nawet do 80%. 

Następnie złożono interpelacje w sprawach wprowadzenia zmian w statucie Gminy Kożuchów 

oraz podwyższenia diet dla sołtysów. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej   

Cyt.:  

1. Proszę o zamieszczenie tabliczki z numerem budynku i nazwą ulicy na bloku mieszkalnym 

przy ulicy Grota Roweckiego 5 w Kożuchowie.  

2. Proszę o naprawę uszkodzonego narożnika budynku przy ulicy Grota Roweckiego 5 

w Kożuchowie.  

3. Proszę o ogrodzenie skwerku przy ulicy Grota Roweckiego 5 w Kożuchowie, ponieważ 

wyprowadzane przez mieszkańców psy na spacer brudzą skwerek swoimi odchodami.  

4. Proszę o usunięcie garbu, powstałego z masy asfaltowej przy ulicy Drzymały.   

5. Proszę o zasypanie tłuczniem dziur na drodze przy ulicy Kwiatowej od strony ulicy 

Żagańskiej.  

  

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej  

Cyt.:  

6. W nawiązaniu do rozmowy z Panią kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej proszę 

o zabezpieczenie środków w roku 2019 na wymianę okien w mieszkaniu przy ulicy 

ul. Słowackiego. Stosowną prośbę w miesiącu listopad złożył najemca ww. lokalu mieszkalnego.    

7. Proszę o informację, czy prawdą jest, że gmina Kożuchów wystąpiła do powiatu 

nowosolskiego o rezygnację z inwestycji pn. „Budowa obwodnicy m. Sokołów”, na którą powiat 

nowosolski otrzymał dofinansowanie w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”.  

8. Proszę o przygotowanie zmian statutu gminy Kożuchów § 1 pkt. 4, § 42 pkt. 2 ze względu 

iż są to zapisy nieprawidłowe.  

9. Proszę o zmiany w statucie gminy Kożuchów poprzez wprowadzenie uregulowań 

odnoszących się do zapisów wynikających z art. 24 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym, analogicznie jak w statucie opisane są kompetencje, prawa i obowiązki 

członków komisji rewizyjnej.  

  

Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej  

Cyt.:  

10. Proszę o sprawdzenie możliwości budżetowej i przygotowanie uchwały podnoszącej diety 

dla sołtysów.  
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11. Proszę o podjęcie zdecydowanych działań w sprawie wyjaśnienia tematu własności działek 

przy wiacie przystankowej w Mirocinie Średnim, próby jej zamiany, bądź kupna.   

12. Proszę o zwrócenie się do Wód Polskich z zapytaniem, czy i kiedy planowane są prace 

związane z bieżącym utrzymaniem cieku wodnego Mirotka.  

13. W związku z zapytaniami mieszkańców Studzieńca, proszę o podjęcie działań i rozpoczęcia 

prac dot. oświetlenia, które nie zostało wykonane przy ostatniej rozbudowie oświetlenia przy 

drodze wojewódzkiej nr 283, w związku z problemami własności działek.  

  

Walczak Tomasz - radny Rady Miejskiej  

Cyt.:  

14. Mieszkańcy zwracają się z prośbą o zmianę organizacji ruchu na ulicach Chopina 

i ul. 1 Maja. Obecnie pierwszeństwo mają samochody, które poruszają się z pierwszeństwem 

z ul. 1 Maja. W związku z tym utrudnienia powstają na ulicy Kolorowej i Okrzei, ponieważ 

droga jest zakorkowana przez znak stop na skrzyżowaniu. /Prośba o zmienienie przejazdu 

pierwszeństwa ul. Chopina – ul. Kolorowa/.  

15. Ul. Głogowska – proszę o zmianę miejsca parkingu – samochody dostawcze blokują wyjazd 

dla straży pożarnej.  

16. Ul. Drzymały – mieszkańcy zwracają się z prośbą o załatanie nawierzchni drogowej /dziury 

na drodze/.  

17. Ul. Nowosolna – proszę o sprawdzenie odpływów ścieków, czy nie są podłączone do 

kanalizacji, a do płynącego rowu, ponieważ powstaje nieprzyjemny zapach.  

18. Strażacy zwracają się z prośbą o możliwość poinformowania mieszkańców, aby były 

widoczne numery ich posesji /podczas dojazdu do zdarzenia wielokrotnie jest brak oznaczenia 

posesji/.  

 

Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 października 2018 roku. 

/Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji ponownie poproszono o wycięcie drzewa z gatunku akacja przy ulicy 

Kościelnej, ponieważ grozi niebezpieczeństwem. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 5.1. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie   

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku III/1/18/ 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt ww. uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Rajewska – 

Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału OKiS. 

Podczas dyskusji zapytano w jakim zakresie zostały uwzględnione sugestie mieszkańców 

w sprawie dodatkowych linii komunikacji miejskiej. W odpowiedzi poinformowano, że uwagi 

uwzględniono w 90 %. Następnie poproszono o informację dlaczego zwiększył się wzrost 

dochodów w zakresie dotyczącym nieruchomości. W odpowiedzi poinformowano, że nastąpił 

duży wzrost sprzedaży działek na terenie Gminy. Podczas dyskusji zapytano również, czy 

program realizowany w szkołach podstawowych „Jestem cybergeniuszem – cyfrowe szkoły 

powiatu nowosolskiego”, prowadzony był przez osoby z zewnątrz, czy przez nauczycieli 

naszych placówek oświatowych. W odpowiedzi poinformowano, że program realizowali 

nauczyciele naszych placówek oświatowych 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.2. 

Perdian Halina – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 

2019 rok. /numer druku III/2/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Skiba Marta – przewodnicząca Gminnej Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych.  

Podczas dyskusji zapytano, czy zdarzyło się tak, że czynności kontrolne podjęte przez 

Gminną Komisję ds. rozwiązywania problemów alkoholowych we współpracy ze Strażą Miejską 

w Kożuchowie lub Policją, spowodowały cofnięcie zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych. W odpowiedzi poinformowano, że taka sytuacja miała miejsce kilka lat temu.  

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.3.     

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmieniającej uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku III/3/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Zabielska Irena – Kierownik Wydz. GK. 

Podczas dyskusji wyjaśniono, że ww. uchwała ma charakter intencyjny oraz 

poinformowano w jaki sposób nastąpi zamiana nieruchomości. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.4. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku III/4/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji wyrażono zadowolenie z wykonanej inwestycji w Szkole Podstawowej 

Nr 1 w Kożuchowie. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.5. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

programu współpracy w 2019 r. Gminy Kożuchów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami. /numer druku III/5/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydz. OKiS, 

Brzezińska Barbara – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady 

Miejskiej w Kożuchowie, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej. 
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Podczas dyskusji zapytano skąd wzięła się zmiana formy konsultacji ze 

stowarzyszeniami i dlaczego przeprowadzono je w formie pisemnej. W odpowiedzi wyjaśniono, 

że w zeszłym roku w konsultacjach uczestniczyło tylko dwóch przedstawicieli, natomiast 

w bieżącym roku pisemnie odpowiedziało aż 8 stowarzyszeń. Następnie zapytano ile zostało 

skierowanych zapytań w sprawie konsultacji. W odpowiedzi poinformowano, że zapytania 

zostały wysłane do dwudziestu dwóch stowarzyszeń. Następnie podkreślono, że pisemna forma 

konsultacji jest dopuszczona przez uchwałę Rady Miejskiej w Kożuchowie w sprawie 

przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami. Następnie podczas dyskusji zwrócono uwagę, że 

na sport Gmina przeznacza więcej środków z budżetu Gminy, niż na kulturę. Następnie 

podkreślono, że z roku na rok na kulturę jest przeznaczanych coraz więcej środków 

finansowych. Podczas dyskusji zwrócono również uwagę, że Centrum Kultury „Zamek” jest 

instytucją gminną i nie należy jej mylić z organizacją pozarządową, a podejmowana uchwała 

dotyczy organizacji pozarządowych. Następnie zwrócono również uwagę, że procedowana 

uchwała nie dotyczy przekazywania środków dla stowarzyszeń tylko ich współpracy.  

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.6. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2018 roku. /numer druku III/6/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zwrócono uwagę, że w otrzymanym projekcie budżetu Gminy 

Kożuchów na 2019 rok nie ma omawianej inwestycji. W odpowiedzi poinformowano, że 

inwestycja nie będzie dofinansowywana ze strony Gminy, a obecna kwota jest również za część 

odszkodowań, natomiast w budżecie Gminy na 2019 rok są ujęte zatoczki autobusowe.  

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 5.7. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kożuchów. /numer druku III/7/18/  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Trojanowski Sławomir – Prezes PUK USKOM, Brzezińska Barbara – 

wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zwrócono uwagę, że procedowany projekt uchwały został zbyt późno 

przekazany radnym do zapoznania się z nim oraz zapytano, czy ww. regulamin musi zostać 

podjęty w dniu dzisiejszym. W odpowiedzi poinformowano, że projekt uchwały powinien zostać 

przyjęty dwa miesiące wcześniej. Następnie podczas dyskusji wyjaśniono niejasności zawarte 

w projekcie uchwały oraz poinformowano, że w regulaminie zostały wykreślone zapisy, które są 

już ujęte w aktach prawnych wyższego rzędu. Podczas dyskusji zwrócono również uwagę, że 

regulamin został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie we Wrocławiu.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.8. 

Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały w sprawie  

przystąpienia do procedury zmiany granic miasta Kożuchów. /numer druku III/8/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił ww. projekt uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Skwierczyński Piotr – radny 

Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz 

– wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji poproszono, aby w trakcie trwania procedury dokładnie sprawdzić 

i upewnić się, czy rolnicy z tych rejonów nie stracą dopłat z tytułu niekorzystnych warunków 

gospodarowania, które w mieście nie przysługują. Poinformowano, że podczas poprzedniej 

próby zmiany granic miasta Kożuchów takie wątpliwości sprawdzono i zapewniono, że przy 

obecnej również zostanie to dokładnie sprawdzone. Następnie zapytano, czy konsultacje będą 

przeprowadzane na terenie wszystkich wsi, czy tych wyodrębnionych oraz jak będą przebiegały 



10 

 

takie konsultacje, ponieważ zadanie pytanie w tej kwestii jest kluczowe. W odpowiedzi 

poinformowano, że konsultacje będą przebiegały we wszystkich rejonach Podbrzezia oraz na 

terenie miasta Kożuchów, natomiast pytanie o przyłączenie sołectw będzie sformułowane jasno 

i zwięźle, aby dla każdego było zrozumiałe. Podczas dyskusji zwrócono również uwagę, że 

zaostrzyły się przepisy dotyczące hodowli zwierząt gospodarskich w miastach i poproszono, aby 

tą kwestię również sprawdzić. Następnie podczas dyskusji poproszono o zwrócenie uwagi na 

przeprowadzanie budżetu obywatelskiego i zasady oddawania głosów przez mieszkańców oraz 

poproszono o przedstawienie zalet przyłączenia Podbrzezi do miasta Kożuchów.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw - 1, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina – Przewodnicząca Rady Miejskiej, 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Kulczycka Anna – Dyrektor Biblioteki Publicznej 

Miasta i Gminy Kożuchów. 

Podczas dyskusji poinformowano o terminie wspólnego posiedzenia Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Kożuchowie oraz o terminie sesji, przypomniano o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miejskiej, poinformowano o planowanym 

spotkaniu z przedstawicielami Urzędu Skarbowego w Nowej Soli w sprawie wypełniania 

oświadczeń majątkowych. Następnie zapytano, czy sesje Rady Miejskiej będą odbywać się do 

południa, czy filia biblioteki w Mirocinie Średnim zostanie jeszcze otwarta oraz co dalej z nią 

będzie, o koszt nowej dekoracji świątecznej przy miejskiej fontannie. 

Drzewiecki Ireneusz – wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 7. 

- Protokół Nr LXII z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 października 2018 roku przyjęto większością 

głosów. /za – 13, przeciw - 0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

- Protokół Nr I z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 listopada 2018 roku przyjęto jednogłośnie.  

/za – 14/ Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

- Protokół Nr II z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 listopada 2018 roku przyjęto jednogłośnie.  

/za – 14/ Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Ireneusz Drzewiecki 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12.10. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodnicząca  Rady Miejskiej 

  

  Magdalena Raszewska                 Halina Perdian 


